



Circular No: 14/ZPS/ay 2022-23

Date: Monday, 09<sup>th</sup> January 2023

**Subject: Open House for KG1 To Grade 6**

Dear Parents,

Greetings from Zakher Private School,

We have completed the first term successfully for the academic year 2022-23 and tracked the progress of our students. Our teachers are always working diligently to ensure students achievement improves and they are happy to share this progress with you. We therefore invite you for an open house to discuss these reports.

Each meeting would be lasting for 5 to 6 minutes and we would like our parents to keep to these timings.

We also request that all outstanding fees will be cleared as early as possible as fee defaulters will not be given their reports **(Kindly ignore if you have paid)**

**Important points to note:**

**Date: Thursday 12<sup>th</sup> January 2023**

**Time: 6pm - 8pm**

**Venue: Respective classroom**

We appreciate the Parent -School partnership and look forward to your active participation in this important event.

Best wishes

**Management ZPS**



الموضوع: اليوم المفتوح (للصفوف من KG1 حتى الصف السادس)

أولياء الأمور الأعزاء

تحياتنا من مدرسة زاخر الخاصة - القسم البريطاني

لقد أكملنا الفصل الدراسي الأول بنجاح للعام الدراسي 2022-23 وتتبعنا تقدم طلابنا. يعمل مدرسوننا دائماً بجد لضمان تحسن تحصيل الطلاب ويسعدهم مشاركة هذا التقدم معك. لذلك ندعوكم لحضور جلسة مفتوحة لمناقشة هذه التقارير.

سيستمر كل اجتماع لمدة 5 إلى 6 دقائق ونود من أولياء الأمور الالتزام بهذه المواعيد.

فضلاً يرجى سداد جميع الرسوم الدراسية المستحقة في أقرب وقت ممكن، حيث لن يتم تسليم التقارير للمتأخرين عن السداد للرسوم الدراسية (يرجى تجاهل إذا كنت قد دفعت)

نقاط مهمة يجب ملاحظتها:

**التاريخ: الخميس 12 يناير 2023**

**الوقت: 6 مساءً - 8 مساءً**

**المكان: الفصل الدراسي الخاص**

نحن نقدر الشراكة بين الوالدين والمدرسة ونتطلع إلى مشاركتك النشطة في هذا الحدث الهام.

تقبلوا تحياتنا

إدارة مدرسة زاخر الخاصة - القسم البريطاني